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§1. Mötet öppnas 
 

- Ordförande Noel öppnar mötet. 
 
§2. Protokolljustering 
 

- Godkänt av studeranderådet. 
 
§3. Presidieval 
 

- Genomgång av de posterna som skall tillsättas 
- Det nya presidiet ser ut som följande 

o Ordförande: Caspian Boström 
o Vice-ordförande: Matilda Guseff 
o Sekreterare: Adrian Södergård 
o Vice-sekreterare: Julia Valkeapää 
o Kassör: William Andersson 
o Fika minister: Adrian Södergård 
o Hem & skola representant: Matilda Guseff (ordinarie) Julia 

Valkeapää (suppleant) 
o Bespisningskommittén: Wilma Andersson  
o Representanter till ledningsgruppen: Samuel Dreyer och Saga 

Lindholm 
o IT-ansvarig: Samuel Dreyer 

- Det nya presidiet tackar föregående presidium för väl utfört arbete. 
 
§4. Verksamhetsplan 
 

- I verksamhetsplanen för detta läsår vill studeranderådet lägga pengar på 
följande: 

o Eventuellt skoltröjor, Adrian skickar ut en enkät och frågar efter 
intresse. 

o ABI-tröjor, maximum 500€ för nuvarande treors tröjor 
o Minecraft-server, 100€/läsår 
o Fika till föreningen, 100 €/läsår 

 
 
§5. Kommunikation inom studeranderådet 
 



- Studeranderådet testar att ha kommunikation över Teams och utvärderar 
vid nästa möte. 
 

§6. Mensskydd 
 

- Adrian har diskuterat med lokalvårdarna men inget har hänt, Adrian 
fortsätter driva arbetet framåt. Adrian diskuterar även möjligheten att 
skaffa sopkorgar med lock på till toorna. 
 

§7. Abi tröjor 
 

- Wilma och Mikael går med i Abi tröj-gruppen. 
- Abi tröj-gruppen har möte inom kort. 

 
§7. Skolfotot 
 

- Torsdagen 18.11 i hörsalen. 
- Ana och Cornelia ordnar schema. 

 
§9. Övriga ärenden 
 

- ”Lärarlots” 
o För att kunna förmedla konstruktiv kritik till lärare och kunna 

komma med förbättringsmöjligheter. 
o En arbetsgrupp bestående av Matilda G, Samuel och Matilda J 

diskuterar idéen. 
 

- Förslag att byta plastmuggarna till pappmuggar. 
o Fredrik tar ärendet till hållbarhetsgruppen. 

 
- Ålandstidningen vill få kontakt med några studerande. 

o Matilda G, Julia, Samuel och Adrian ställer upp. 
 

- Enkät gällande studnet. 
o Mycket underrubriker. 
o Fråga 7 är felaktigt formulerad. 
o Information om infotimmarna borde bli lättare att hitta. 

 
 


